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BNU SCHOLARSHIP|北京师范大学

2021 年国际中文教师奖学金北师大线上中文项目启动招生

Admission of 2021 BNU Online Chinese Language Program

Funded by the International Chinese Language Teacher Scholarship

|项目特色 Features|

分层教学，小班授课；一体化教学平台，学习方式灵活方便。
Different Levels of Classes & Small Class Teaching, Integrated Teaching Platform &

Flexible and Convenient Study Mode

Students will be placed in appropriate classes according to their language level. Each

class will have no more than 10 students, to ensure that each student has

appropriate teaching content and sufficient practice opportunities. Integrated

Teaching Platform will be used to help students study online and review courses,

upload assignments, download learning materials, etc.

|课程简介 Course Introduction|

课程类别
Course Type

课程级别
Course Level

课程名称（可选）
Course Name (Optional)

中文研修课程
Chinese
Language
Course

初/中级（词汇量300以上）
Primary/Intermediate Level
（vocabulary: over 300
words）

√中文读写 Chinese Reading & Writing

√中文听说 Chinese Listening & speaking

√商务中文 Commercial Chinese

√高级中文视听说 Advanced Chinese

Reading, Listening and Speaking

高级（词汇量2500以上）
Advanced Level（vocabulary:
over 2500 words）

上课时间：每周一、三、五，每天1课时，周末1-2课时，每周4-5课时

Class Schedule: 1 hour of lesson per day on Mondays, Wednesdays and Fridays;

1-2 hours of lesson on weekends; 4-5 class hours of lesson per week

为了照顾到大多数同学的时差问题，具体上课时间将在分班之后确定。

In order to take in consideration of the time difference problem for most

students, class times will be determined after the class placement quiz.
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|学习期限Study Period|
2021 年春季入学一学期项目：

2021 年 3 月－6 月
2021 年 6 月-9 月

2021 one semester program：

March - June, 2021

June- September, 2021

2021 年春季入学一学年项目：
2021 年 3 月-9 月

2021 one academic year program:

March- September, 2021

|资助对象Funding Target|
1. 在中国境外的非中国籍人士；
2. 身心健康，品学兼优；
3. 有志于从事中文教育、教学及相关工作；
4. 年龄为 16-35 周岁。
● Non-Chinese citizens outside China;

● Applicants who are in good physical and mental conditions, with good

academic performance and conduct, good physical and mental health, good

character and learning;

● Applicants who are interested in engaging in Chinese education, teaching

and related work;

● Applicants between16-35 years old.

|资助内容 Funding Content|
符合录取条件的申请者可免学费参与国际中文教师奖学金线上课程。
Applicants who meet the admission requirements can participate in the online

teaching program of International Chinese Language Teachers Scholarship

without tuition.

|奖学金类别及申请条件Scholarship Categories & Qualifications|
一学期汉语研修：具有 HSK 成绩证书
Chinese Language Study for one semester: has HSK certificate
一学年汉语研修：HSK3 级 210 分以上
Chinese Language Study for one academic year: HSK 3-210 points or above
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特别提示：在国际中文教师奖学金申请系统审核通过后，北京师范大学招生办公室将通知
申请者在北师大国际学生在线服务系统中完成报名。请及时关注北京师范大学的邮件通
知。
Attention ： After being approved in International Chinese Language Teachers

Scholarship Application System, you will be notified to submit application in

Beijing Normal University International Student Online Service System by

Admission Office of BNU. Please pay attention to email notification from BNU.

|申请流程 How To Apply|
申请截止时间：2021年 1 月 20 日
Application deadline: January 20, 2021

1. 注册并登录国际中文教师奖学金申请网站：

Register and log in to the Scholarship application system:

http://cis.chinese.cn/account/login

2. 填写申请表，奖学金类别请选择一学期或一学年研修生（线上授课）,并选择学习时间和接

收院校 为北京师范大学

Fill in the application form. Please choose “One-Semester Study Online “ or “One

Academic Year Study Online” as Scholarship Category. Choose the Duration of
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study and choose “Beijing Normal University” -北京师范大学- as host institution.

（Applicants plan to start online learning at June also choose “March” in the

system, campus will arrange study period after admitted. ）

3. 填写并上传全部申请材料后，点击“提交”按钮

After filling in and uploading all the application materials, click the "Submit" button.
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4. 返回查看申请信息，并关注申请进度

Go back to view the application information and follow the progress of the

application

|联系方式Contact|

申请咨询 Application Inquiry

E-mail：nondegree@bnu.edu.cn

TEL：+86-010-5880 5563

课程咨询 Course Inquiry

E-mail：lihuan@bnu.edu.cn


